

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin yirmi altıncı sayısı (Ocak 2023) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Fahri Türk, Taner Karakuzu, Ahmet Özdemir ve İlker Limon “Yumuşak Güç Bağlamında Orta Asya’da Türk Dizileri ve TRT Kurumunun Rolü” başlıklı makalelerinde Türk dizilerinin Orta Asya ülkelerindeki etkilerini popüler kültür bağlamında çözümlenmektedirler. Murat Bayar ve Ertan Efeğil ise yazmış oldukları makalede Avrupa Birliği'nin Orta Asya stratejilerine odaklanmaktadır. Mehmet Bardakçı “ Donald Trump Döneminde Avrupa Birliği-ABD İlişkileri: Transatlantik İlişkilerde Kırılma” konusuna eğildiği makalesinde söz konusu liderin AB'ye yönelik politikasını masaya yatırmaktadır. Güngör Şahin ve Betül Öztürk ise kaleme almış oldukları makalede Self determinasyon ilkesini neorealist bakış açısından Güney Sudan ve Filistin örnekleri üzerinden mercek altına almaktadırlar. Son olarak Selcen Altınbaş Umut “Türkiye Büyük Millet Meclisi 27'nci Yasama Döneminde Milletvekillerinin Parti Değişimleri” başlıklı makalesinde milletvekillerinin parti değişimlerini 27'nci Yasama Dönemi noktainazardan ele almaktadır.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the twenty sixth issue (January 2023) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. Fahri Türk, Taner Karakuzu, Ahmet Özdemir and İlker Limon analyze in their joint-article on “Yumuşak Güç Bağlamında Orta Asya’da Türk Dizileri ve TRT Kurumunun Rolü” the impacts of the Turkish TV-series on Central Asian states within the context of popular culture. Murat Bayar ve Ertan Efeğil, on the other hand, focus on the analysing the European Union’s Central Asia strategies in their joint-article. Mehmet Bardakçı concentrates in his article entitled “Donald Trump Döneminde Avrupa Birliği-ABD İlişkileri: Transatlantik İlişkilerde Kırılma” on the EU-USA ties during the Era of Donald Trump regarding the rupture in Transatlantic relations through discourse analysis. Güngör Şahin and Betül Öztürk, on the other hand, examine the principle of self-determination from the neorealistic perspective focusing on the cases of South Sudan and Palestine in their joint-article. Lastly, Selcen Altınbaş Umut, in her article entitled “Türkiye Büyük Millet Meclisi 27’nci Yasama Döneminde Milletvekillerinin Parti Değişimleri” investigates MPs’ Party Changes during the 27th Legislative Period of the Turkish Grand National Assembly.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Werte Leser_Innen und Leser,

Wir sind sehr erfreut, Ihnen die nunmehr 26. Ausgabe (Januar 2023) der *Elektronischen Zeitschrift für Politikwissenschaftlichen Studien* präsentieren zu können. Fahri Türk, Taner Karakuzu, Ahmet Özdemir und İlker Limon analysieren in ihrem Artikel “*Yumuşak Güç Bağlamında Orta Asya’da Türk Dizileri ve TRT Kurumunun Rolü*” die populärkulturelle (Aus)-Wirkung türkischer Serien als Soft-Power-Instrumente in Zentralasien und heben dabei die Rolle des Staatsrundfunk- und Fernsehsenders TRT hervor. Murat Bayar und Ertan Efeğil durchleuchten in ihrem gemeinsamen Artikel die Zentralasien-Politik der Europäischen Union. In Mehmet Bardakçı in seinem Artikel über “*Donald Trump Döneminde Avrupa Birliği-ABD İlişkileri: Transatlantik İlişkilerde Kırılma*” wird die Zäsur im Rahmen der europäisch-amerikanischen Beziehungen innerhalb der Amtszeit von Donald Trump thematisiert. Güngör Şahin und Betül Öztürk diskutieren das Prinzip der nationalen Selbstbestimmung in Südsudan und in Palästina aus neo-realistischer Sicht. Selcen Altınbaş Umut untersucht in ihrem Artikel “*Türkiye Büyük Millet Meclisi 27’nci Yasama Döneminde Milletvekillerinin Parti Değişirmeleri*” die Parteiwechsel der Parlamentarier_innen in der 27. Legislaturperiode der Großen Türkischen Nationalversammlung.

Wenn wir Sie zur Lektüre der neuesten Ausgabe unseres Periodikums angeregt haben, können wir uns glücklich schätzen.

Herausgeber

Ihr

Prof. Dr. Fahri TÜRK

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Fahri TÜRK, Taner KARAKUZU, Ahmet ÖZDEMİR ve İlker LİMON Yumuşak Güç Bağlamında Orta Asya'da Türk Dizileri ve TRT Kurumunun Rolü	1
Murat BAYAR ve Ertan EFEGİL Avrupa Birliği'nin Orta Asya Stratejilerinin Değerlendirilmesi	29
Mehmet BARDAKÇI Donald Trump Döneminde Avrupa Birliği-ABD İlişkileri: Transatlantik İlişkilerde Kırılma	38
Güngör ŞAHİN ve Betül ÖZTÜRK Self Determinasyon İlkesine Neorealist Bakış: Güney Sudan ve Filistin Örnekleri	53
Selcen ALTINBAŞ UMUT Türkiye Büyük Millet Meclisi 27'nci Yasama Döneminde Milletvekillerinin Parti Değişirmeleri	67
Söyleşi / Interview / Interview	
Namık Kemal ZEYBEK Kültür Eski Bakanı Namık Kemal ZEYBEK ile Demirel'in Türklüğe ve Türk Dünyasına Bakışı Üzerine Yapılan Görüşme	86
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Fatih BARDAK Kamu Diplomasisi Çerçevesinde Türkiye'nin Gürcistan Politikası, (ed.) Fahri TÜRK, Paradigma Akademi, Çanakkale, 2022, ISBN 978-625-8118-58-2	92
Oktay BİNGÖL ve Yelda ONGUN (ed.) Afganistan'da Taliban Dönemi: Bölgesel-Küresel Bakış ve Türkiye Açısından İnceleme, Nobel Akademik Yayıncılık, Ankara, 2012, ISBN: 978-625-417-677-7	94